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شرکت ملي نفت ايران شد
وزير نفت در حکمي، مسعود کرباسيان را براي مدت ۲ سال به عنوان 
مديرعامل ش��رکت ملي نفت ايران و معاون وزير نفت منصوب کرد.

به گزارش پايگاه اطلاع رس��اني ش��رکت ملي نفت ايران، متن حکم 
بيژن زنگنه خطاب به کرباسيان به شرح زير است:با توجه به اين که در 
اجراي ماده ۵۰ قانون اساسنامه شرکت ملي نفت ايران، اعضاي هيئت 
مديره اين شرکت، جنابعالي را براي تصدي مديريت عامل اين شرکت 
پيشنهاد کرده اند، لذا با توجه به تعهد، تجارب و سوابق درخشان مديريتي 
جنابعالي در سطوح عالي اجرايي و اقتصادي، بدينوسيله با استعانت از 
خداوند قادر متعال، به استناد اختيارات ناشي از ماده يادشده از اساسنامه 
شرکت و همچنين مجوز دريافتي، جنابعالي را براي مدت ۲ سال به عنوان 
مديرعامل شرکت ملي نفت ايران و معاون وزير نفت منصوب مي کنم.

انتظار بر اين است که در تعامل سازنده با هيئت مديره محترم شرکت و 
با جلب مشارکت همکاران محترم شرکت، با اتکال به ذات اقدس الهي، 
در اجراي طرح ها و انجام فعاليت هاي بسيار مهمي که برعهده اين شرکت 
به ويژه در شرايط تحريم هاي ظالمانه قرار دارد، موفق باشيد.«زنگنه 
پيش از اين نيز در حکمي، کرباس��يان را به عنوان عضو اصلي هيئت 

مديره شرکت ملي نفت ايران منصوب کرده بود.

انتقال 50درصد فرآورده  کشور 
با خطوط لوله منطقه خليج فارس

 عليرضا عطار مدير خطوط لوله و مخابرات نفت منطقه خليج فارس 
گفت: اين منطقه بيش از ۵۰ درصد فرآورده کشور را انتقال مي دهد.
به گزارش ش��رکت ملي پالايش و پخش، عليرضا عطار اظهار کرد: 
خط لوله ۲۶ اينچ فرآورده بندرعباس به رفسنجان که ۳۰۰ کيلومتر 
آن در محدوده حوزه استحفاظي خطوط لوله و مخابرات نفت منطقه 
خليج فارس اس��ت، فرآورده هاي بنزين، نفت گاز، نفت س��فيد و نفتاي 
پالايشگاه هاي ستاره خليج فارس و بندرعباس را به سمت مرکز کشور 
منتقل مي کند.وي با اشاره به انتقال ۵۰ درصد فرآورده نفتي کشور از 
طريق خطوط لوله منطقه خليج فارس گفت: منطقه تازه تاسيس خليج 
فارس به لحاظ موقعيت جغرافيايي، نوع فعاليتي که انجام مي دهد و نيز 
همجواري با دو پالايشگاه مهم ستاره خليج فارس و بندرعباس، يکي 

از مهم ترين مناطق خطوط لوله و مخابرات است.

يک زن براي نخستين بار عضو هيات مديره
 شرکت ملي نفت شد

وزير نفت براي نخستين بار در سال هاي فعاليت شرکت ملي نفت با صدور 
حکمي يک بانو را به عنوان عضو اصلي هيات مديره اين شرکت منصوب 
کرد که يکي از مهمترين بنگاه اقتصادي کشور محسوب مي شود.به 
گزارش ايرنا، انتصاب »مرضيه شاهدايي« به عنوان مديرعامل شرکت 
ملي صنايع پتروشيمي و سپس قائم مقامي وزير نفت، نقطه اوج ورود زنان 
به صنعت نفت محسوب مي شود. وزير نفت براي نخستين بار »زهرا 
گودرزي« را به عضويت در هيات مديره اين شرکت منصوب کرد.در 
اين حکم انتصاب آمده است: »اکنون که در اجراي سياست هاي نظام 
و دولت در ارتقاي جايگاه جوانان و زنان در ساختار مديريتي کشور، به 
عنوان نخستين بانو به عضويت مهمترين بنگاه اقتصادي کشور منصوب 
مي شويد، مسووليتي مهم نيز در ارائه الگوي مديريتي يک خانم متعهد 
بر عهده خواهيد داشت.«گودرزي به مدت چهار سال، به عنوان عضو 

اصلي هيات مديره شرکت ملي نفت ايران منصوب شده است.

نفت و نیرو

گروه انرژي: وزير نفت با بيان اين که وضعيت 
فعلي در خوزس�تان از نظر آلودگي هوا مناس�ب 
نيست، گفت : برنامه اي تدوين کرديم تا ظرف 
دو سال آينده گازي ديگر در اهواز سوخته نشود 

و آلودگي ناشي از آن بر طرف گردد.
به  گزارش  ايسنا، بيژن زنگنه، در جلسه علني 
مجلس ش��وراي اس��لامي در پاس��خ به سوال 
س��اري، نماينده اهواز در خصوص علت عدم 
پاس��خگويي مديران نفت، عدم توزيع مناسب 
خدم��ات اجتماع��ي و ع��دم اعط��اي ماليات 
شهرداري ها، گفت : مساله مطالبات اجتماعي 
دس��تگاه ها از جمل��ه وزارت نف��ت مقول��ه اي 
اس��ت که بنده همواره س��عي کرده ام آن را جا 
بين��دازم. اي��ن که مديران نف��ت تعامل خوبي 
ب��ا نماين��دگان نداش��ته و در اين باره اش��کال 
وجود دارد مسئوليت آن متوجه من است و به 
همين دليل از آقاي س��اري و ساير نمايندگان 

عذرخواهي مي کنم.
وزي��ر نف��ت درباره پرداخ��ت ماليات بر ارزش 
اف��زوده از ع��وارض آلايندگي، خاطر نش��ان 
ک��رد: در اي��ن باره از معاونت مجلس ش��وراي 
اسلامي خواس��ته ام تا جلسه اي را با نمايندگان 
و مس��ئولان اس��تاني برگزار کنند تا مس��اله 
ح��ل ش��ود. ما به دنبال انج��ام وظايف قانوني 

هستيم.
زنگن��ه ب��ه موضوع آلودگي هوا در خوزس��تان 
اشاره و اظهار کرد: وضع آلودگي هوا و گازهاي 
همراه نفت که در خوزستان مي سوزد، مناسب 
نيس��ت. برنامه اي تعيين کرده ايم تا ظرف دو 
سال آينده گازي در اطراف اهواز سوخته نشود 
و ب��ه دنب��ال آن آلودگي ناش��ي از آن بر طرف 

شود.
وي در ادام��ه  خاطر نش��ان ک��رد: قراردادي با 
پتروشيمي ها بسته شده است که بخش مهمي از 
گازه��ا را گرفت��ه و بع��د از جمع آوري به عنوان 
خوراک مصرف ش��ود و پول س��رمايه گذاري 
را ه��م از محل خ��وراک بدهند. طرح ديگري 
در غرب کارون نيز در دس��ت اجرا اس��ت که 

اميدواريم ظرف مدت دو س��ال تمام ش��ود که 
بتوانيم بخشي از آلودگي ها را رفع کنيم.

وزير نفت درباره مسئوليت هاي اجتماعي نيز، 
گفت : اين موضوع مهمي است که فقط شامل 
پرداخت ه��اي مربوط به عوارض آلايندگي و 
ماليات بر ارزش افزوده نمي ش��ود. ما طرحي 
ب��راي غرب و ش��رق کارون در نظر گرفته ايم 
ک��ه در پنج س��ال آينده اعتب��اري بالغ بر ۵۰۰ 
ميلي��ارد توم��ان از ش��رکت نف��ت براي غرب 
کارون و ۱۲۰۰ ميليارد تومان و س��اير مناطق 
نفتي اختصاص داده ش��ده است. به دنبال اين 
هس��تيم ک��ه از دريافت چه��ار درصد ماليات 
خدمات اجتماعي را ارائه دهيم. همچنين طرح 
شش ميلياردي نيز داريم که ان شاء ا... امسال 

شروع مي شود.

وي ادامه  داد: در حوزه انتخابي اهواز ۸۵ پروژه  
با اعتبار ۲۹۵ ميليارد توماني را در نظر گرفته ايم 
. طرح هاي مشخصي که مي توان با انجام آن 
کاره��اي مهمي را پيش ب��رد. البته نمايندگان 
اه��واز مي دانن��د که مش��کلات مال��ي داريم 
ک��ه نمونه آن پرداخت مطالب��ات پيمانکاران 
اس��ت. هي��چ گاه از تريبون مجلس ش��وراي 
اسلامي مش��کلات را بي��ان  نکردم که اين به 
معناي نبود مش��کل نيست. تلاش مي کنيم با 
توانايي هايمان مسائل را مرتفع کنيم و همواره 
درخواس��ت کمک از مجلس شوراي اسلامي  

داريم.
وزي��ر نفت ادامه  داد: دوس��تان م��ا در مناطق 
نف��ت خي��ز و بعضا مردم تص��ور مي کنند پول 
نفت توليدي در اختيار شرکت نفت قرار دارد، 

ح��ال اي��ن که تمامي پول تا ريال آخر به خزانه 
واريز شده و مجلس شوراي اسلامي درباره آن 
تصمي��م گيري مي کن��د. تنها مقدار کمي داده 
مي ش��ود ک��ه ص��رف بهره ب��رداري و ط��رح 

مسئوليبت اجتماعي مي شود.
زنگنه با تش��ريح اقدامات صورت گرفته ش��ده 
درباره موضوع مسئوليت اجتماعي، بيان  کرد: 
در منطق��ه غ��رب کارون ۲۵۰ نف��ر کارآموز را 
آم��وزش حرف��ه اي داده ايم که قريب به س��ه 
ميليارد تومان هزينه شده است، در عسلويه و 
غرب کارون با محوريت آموزش و پرورش از 
سال ۹۶ در راستاي برنامه مسئوليت اجتماعي 
ب��راي توانمن��د کردن جوان��ان منطقه تلاش 
کردي��م. ب��ا اي��ن کار ۲۰۰ دانش آموز در غرب 
کارون از اول مرداد ماه س��ال ۹۶ تا خرداد ۹۷ 

تحت پوش��ش آم��وزش و پرورش در کلاس 
کنک��ور ق��رار گرفت��ه که دو نف��ر آنها رتبه زير 
دو رقم��ي و ۹ نف��ر رتبه کمتر از ۱۰۰۰ کس��ب 
کردند. آنها توانستند در دانشگاه ها معتبر قبول 

شوند.
وي در ادامه  تاکيد کرد: بنده هم اين حرف آقاي 
ساري را قبول دارم که بايد با مردم زندگي کرد 
تا آنها با ما احساس هم فکري داشته باشند. اما 
اگر از ما کار بيشتري مي خواهيد بايد در بودجه 
قيد ش��ود. بنده هم معتقد هس��تم که بايد ارقام 
قاب��ل ذکري در بودج��ه عمومي براي مناطق 
نفت خيز اختصاص داده ش��ود تا مش��کلات 
را رف��ع کني��م. اگ��ر اين اتف��اق رخ نداد بايد به 
اطلاع مردم برس��انيم تا بدانند به دليل کمبود 

منابع است.
وزير نفت گفت : اختلافي هم بين شهرداري ها 
و مناط��ق نف��ت خي��ز وجود دارد ک��ه بايد اين 
اختلافات رفع شده تا حق شهرداري ها و مردم 

پرداخت شود.
وزير نفت گفت:پيشنهاداتي مبني بر اينکه نفت 
در بورس به صورت ۱۰۰ درصد ريالي فروخته 
ش��ود مطرح ش��ده که اين پيشنهاد به شوراي 
عالي هماهنگي اقتصادي قواي سه گانه ارائه 

مي شود و ممکن است اين اتفاق رخ دهد.
بيژن نامدار زنگنه، با اشاره به عرضه نفت 
خ��ام در بورس، گف��ت: براي فروش نفت 
خام در بورس در دو مرحله تا س��قف يک 
ميليون بش��که مجوز داده ش��ده بود که در 
بورس ارائه شد و مقرر شده گزارش جمع 
بندي ارائه آن به ش��وراي عالي هماهنگي 
اقتص��ادي قواي س��ه گانه براي ادامه کار 

ارائه شود.
عضو کابينه دولت دوازدهم، با بيان اينکه بحث 
افزايش قيمت بنزين در سال ۹۸ مطرح است، 
اما هيچ تصميمي در اين زمينه اخذ نشده است، 
تصريح کرد: هرچه در اين باره عنوان مي شود 
ش��ايعه اس��ت و اگر تصميمي در اين زمينه اخذ 

شود صادقانه به مردم گفته مي شود.

وزیر نفت در جلسه علنی مجلس اعلام کرد؛

تکذیب شایعه افزایش قیمت بنزین

ساماندهي مصرف سوخت بررسي مي شود دریاچه ارومیه دوباره جان مي گیردفراهم شدن زمینه هاي صادرات گاز ایران به عمان
مه��ران اميرمعيني مديرعامل ش��رکت 
مل��ي ص��ادرات گاز از رايزن��ي با طرف 
عمان��ي در زمينه ط��رح صادرات گاز از 
اي��ران به عمان خبرداد.به گزارش صدا 
وس��يما؛ وي با اع��لام اينکه درماه هاي 

گذش��ته رايزني هاي خوبي با طرف عماني انجام ش��ده افزود: در 
جلسه اي که در آينده نزديک با عماني ها خواهيم داشت، سندي 
را نهاي��ي مي کني��م که چارچوب همکاري و مس��ئوليت هاي دو 
طرف دراين س��ند تعيين خواهد ش��د و اين س��ند پايه مناقصه اي 
اس��ت که قرار اس��ت براي خط لوله برگزار شود.وي بابيان اينکه 
يک شرکت خارجي نيز تمايل خود را براي مشارکت دراين طرح 
اعلام کرده اس��ت گفت: س��رمايه مورد نياز براي اين طرح بين 

۶۰۰ تا ۸۰۰ ميليون دلار است.

کيومرث دانش��جو مديرعامل ش��رکت 
آب منطق��ه اي آذربايج��ان غرب��ي از 
آغاز رهاس��ازي آب از س��دهاي مخزني 
شهرچاي ،مهاباد و زولا به سمت درياچه 
اروميه در س��ال آبي ۹۸-۱۳۹۷ خبر داد.

به گزارش وزارت نيرو، وي با اعلام اين خبر گفت: در راستاي اجراي 
مصوبات س��تاد احياي درياچه اروميه و پيرو ابلاغيه اخير ش��رکت 
مديريت منابع آب ايران، عمليات رهاسازي آب از سدهاي شهرچاي 
و زولا هر کدام با دبي ۱۵ مترمکعب در ثانيه و سد مهاباد نيز با دبي 
۲۰ مترمکب در ثانيه از ۲۶ آبان ماه سال جاري آغاز شد. دانشجو 
يادآور شد: از اهالي و ساکنان منطقه درخواست مي شود با رعايت 
دقيق نکات ايمني، در زمان رهاسازي و پس از آن از نزديک شدن 

به حريم و بستر رودخانه مربوطه خودداري کنند.

عل��ي بختي��ار عض��و ناظ��ر مجلس در 
ش��وراي عالي انرژي از جلس��ه مشترک 
کميسيون هاي انرژي و برنامه و بودجه با 
وزي��ر نفت در خصوص مديريت مصرف 
سوخت در کشور خبر داد.وي در گفت وگو 

با ايسنا، با بيان اينکه براي مديريت مصرف سوخت در کشور، اظهار 
داشت: قرار است با حضور وزير نفت، سناريوها و مدل هاي مختلف ارائه 
شده براي ساماندهي مصرف سوخت در جلسه مشترک کميسيون 
انرژي و کميسيون برنامه و بودجه بررسي شود.وي بيان کرد: اميدوارم 
بتوانيم در جلسه به نتيجه اي برسيم که در راستاي سياست هاي تعيين 
شده در کميسيون انرژي از جمله سياست جلوگيري از قاچاق سوخت 
و سياست احياي برندينگ باشد.وي تصريح کرد: ان شاءا... بتوانيم 

سياستي را اتخاذ کنيم.

گروه اصناف: احمدعلي کيخا رييس کميسيون کشاورزي، 
آب و منابع طبيعي مجلس شوراي اسلامي گفت: از دولت 
مي خواهيم هرچه سريع تر با سنجيدن همه جوانب نسبت 
به اعلام نرخ خريد تضميني محصولات کش�اورزي نظير 

گندم اقدام کند.
به گزارش ايس��نا، وي بيان کرد: مجلس ش��وراي اس��لامي به 
طور عام و کميس��يون هاي تخصصي به طور خاص در هدايت 
و نظارت بر عملکرد دولت وظيفه دارند و قطعا بدون همفکري 
اصحاب رسانه که به منابع اطلاعاتي دسترسي دارند نمي توانند 

در اجراي اين هدف موفق شوند.
وي در ادامه بيان کرد: استراتژي ما در کميسيون کشاورزي اين 
اس��ت تا بتوانيم هرچه صحيح تر به وظايف کمي و کيفي امور 
کش��ور در ش��اخص هاي مختلف رسيدگي کنيم. تا پايان هفته 
گذش��ته بنده يا گروهي از اعضاي کميس��يون کشاورزي به ۱۴ 
استان کشور سفر کرده ايم و از ظرفيت ها و پتانسيل کشاورزي 

کشور بازديد داشتيم.
نماينده مردم زابل در مجلس ش��وراي اس��لامي بيان کرد: در 
طي بازديد از طرح ها به صورت ويژه با مس��ئولين وزارتخانه ها 
و دس��تگاه هاي مختل��ف در خص��وص طرح ها و لوايحي که در 
دستور کار کميسيون کشاورزي قرار دارد بحث و بررسي انجام 
ش��ده اس��ت. از لوايحي که در کميسيون کشاورزي بررسي و به 
تصويب رسيد لايحه حفاظت از خاک است. طرح اصلاح قانون 
نظ��ام مهندس��ي نيز در حال طي ک��ردن مراحل نهايي خود در 
کميسيون کشاورزي است. کيخا ادامه داد: از لوايح ديگري که 
در کميسيون کشاورزي در جريان است بررسي مالکيت بهکده 
رضوي است که قبل از انقلاب براي بيماران جذامي در خراسان 
شمالي تشکيل شد و از آن زمان داراي مشکلات مالکيتي است 
که به پيشنهاد دولت به دنبال ايجاد نظام جديدي توسط وزارت 

جهاد کشاورزي در اين زمينه هستيم.
نماينده مردم زابل در مجلس شوراي اسلامي در ادامه تصريح 

کرد: امروز افرادي نداريم که به جزام مبتلا شوند و آنهايي که 
هستند باقي مانده از دوران قبل هستند.

وي با اشاره به اقدامات انجام شده در بخش کشاورزي و محيط 
زيس��ت کش��ور در طول دهه هاي گذش��ته، بيان کرد: اقدامات 
خوبي در اين بخش انجام ش��ده اس��ت. در استان اردبيل کانالي 
از س��د خداآفرين در دس��ت احداث اس��ت که امکان تبديل ۴۲ 
هزار اراضي از مراتع به کش��ت زراعي را فراهم کرده اس��ت، اما 
با تمام اين اقدامات توس��عه کش��اورزي به معناي واقعي محقق 

نشده است.
نماينده مردم زابل در مجلس ش��وراي اس��لامي در ادامه اظهار 
کرد: کميس��يون کش��اورزي در تلاش اس��ت تا با کمک دولت 

در مس��ير مديريت منابع آبي به درس��تي عمل کنيم و در اين 
زمينه کميسيون با وزير نيرو و وزير جهاد کشاورزي و همچنين 
سازمان برنامه و بودجه جلسات متعددي را برگزار کرده است. از 
ديگر مشکلاتي که در بخش کشاورزي به چشم مي خورد عدم 
تخصيص صحيح اعتبارات به بخش هاي مختلف کش��اورزي 

است.
کيخا با اش��اره به ضرورت تخصيص اعتبارات کش��اورزي به 
گونه اي که کار توس��عه اي را به دنبال داش��ته باش��د، بيان کرد: 
بايد بودجه کش��اورزي به گونه اي به اس��تان ها تخصيص داده 
ش��ود که هم پروژه هاي توليدي را افزايش دهد و هم اش��تغال 
را براي جوانان به دنبال داش��ته باش��د. به عنوان مثال ما پول 

زيادي را براي آبياري تحت فشار صرف مي کنيم، اما در نهايت 
ش��اهد توليد محصول چش��مگير و افزايش صادرات در بخش 

مربوطه نيستيم.
وي تصريح کرد: بايد اعتبارات به صورت يکجا به يک اس��تان 
تخصيص يابد و سپس مديران با برنامه ريزي براي صرف بودجه 
توليد را افزايش داده و ش��اهد افزايش صادرات و پيش��رفت کار 
توسعه اي باشيم. در ارتباط با تحقيقات در حوزه کشاورزي از آنجا 
که دستگاه هاي متعددي در اين زمينه مسئول هستند اعتبارات 
نيز به صورت پراکنده تخصيص مي يابد و از آنجا که جهت دهي 
مناسبي در اين زمينه اتفاق نمي افتد، شاهد هستيم که علي رغم 

تخصيص بودجه کار تحقيقاتي ارائه نمي شود.
وي در ادامه با اشاره به ضرورت واگذاري اراضي به بخش هاي 
داراي تخصص براي گسترش کشت و صنعت در کشور، بيان 
کرد: ما بايد در واگذاري اراضي کش��اورزي دقت عمل داش��ته 
باش��يم و اراض��ي خ��ود را به بخش هايي ک��ه داراي تخصص 
کافي براي توسعه کشت و صنعت هستند واگذار کنيم تا شاهد 

بهره وري صحيح از منابع و سرمايه هاي کشور باشيم.
وي ب��ا اش��اره ب��ه اولويت هاي کاري کميس��يون کش��اورزي 
اظهار کرد: بهره برداري صحيحي از اراضي کش��اورزي کش��ت 
فراس��رزميني، امنيت غذايي و س��لامت غذايي از ديگر مواردي 
است که در اولويت هاي کاري کميسيون کشاورزي قرار دارد.
کيخ��ا در ادام��ه گف��ت: امروز با توجه به کاهش ارزش پول ملي 
شاهد هستيم که بخش قابل توجهي از نيروي کار مهاجر کشور 
را ترک کرده و ما در اراضي کش��اورزي ممکن اس��ت با کمبود 
نيروي فني مواجه ش��ويم. لازم اس��ت که وزارت تعاون، کار و 

رفاه اجتماعي به اين موضوع توجه داشته باشد.
وي در پايان گفت: اگر در اين زمينه چاره انديش��ي نش��ود اين 
امکان وجود دارد که توليد محصولات نظير جو جايگزين گندم 
ش��ود. از دولت مي خواهيم هرچه س��ريع تر نسبت به اعلام نرخ 

خريد محصولات کشاورزي اقدام کند.

رئیس کمیسیون کشاورزي مجلس تاکید کرد:

بهره وری صحیح از منابع با تخصص محوری توزيع گسترده تخم مرغ هاي وارداتي
 با نرخ مصوب

رضا س��المي مديرکل پش��تيباني امور دام اس��تان تهران گفت: 
تخم مرغ هاي وارداتي از روز گذش��ته در س��طح فروش��گاه هاي 
زنجيره اي و ميادين ميوه و تره بار با نرخ مصوب توزيع شد.وي در 
گفت وگو با، باشگاه خبرنگاران جوان، درباره آخرين وضعيت تخم 
مرغ وارداتي اظهار کرد: طبق روال همه ساله، افزايش تقاضا بعد از 
ايام محرم و صفر منجر به نوسان قيمت تخم مرغ در بازار شده است.

وي افزود: تاخير در خروج مواد اوليه کارخانه هاي صنعتي و ازدياد 
تقاضا از سوي شيريني فروشي ها موجب شد در هفته اخير قيمت 
تخم مرغ افزايش چشمگيري داشته باشد.سالمي ادامه داد: توزيع 
تخم مرغ هاي وارداتي در سطح ميادين ميوه و تره بار و فروشگاه هاي 
زنجيره اي به طور متوسط کاهش ۵۰۰ توماني نرخ هر کيلو تخم 
مرغ در بازار را به همراه داشته است.وي گفت: تخم مرغ هاي وارداتي 
از روز گذشته در سطح فروشگاه هاي زنجيره اي و ميادين ميوه و 
تره بار در س��طح وس��يعي با نرخ هر ش��انه ۱۳ هزار و ۸۰۰ تومان 

توزيع مي شود.

فعاليت ۱۴ هزار واحد صنايع غذايي در ايران
محمدحسين عزيزي رئيس هيئت مديره انجمن علوم و صنايع 
غذايي ايران گفت: صنعت غذا در حال حاضر ۱۴ هزار واحد کوچک، 
متوسط و بزرگ را در کشور شامل مي شود.وي افزود: از اين تعداد 
۲۰۰ واحد مربوط به صنايع بزرگ و بقيه کوچک و متوسط هستند.

وي همچنين با اشاره به اينکه بيش از ۹۰ درصد صنعت غذا در ايران 
متعلق به بخش خصوصي است، اظهارداشت: حضور بخش دولتي 
در اين حوزه بسيار کم رنگ است.وي ضمن اشاره به اينکه تامين 
۹۰ درصد مواد اوليه صنعت غذا در داخل و ۱۰ درصد از خارج وارد 
مي شود، گفت: مواد اوليه توليد داخل به لحاظ کيفيت، طعم، بو و 
مصاديقي از اين نوع از جايگاه ويژه اي در سطح دنيا برخوردار است.

وي در ادامه با بيان اينکه سابقه شکل گيري صنعت غذا در ايران به 
سال ۱۳۳۰ برمي گردد، افزود: اين صنعت پس از نفت و گاز از جمله 
صنايع اصلي است که بخش عمده اي از اشتغال در بخش صنعت 

و همينطور درآمد ملي را در مملکت شامل مي شود.

درج نکردن قيمت در کالاهاي IT تخلف است
ميرمهدي کمجاني رئيس اتحاديه صنف فناوران رايانه تهران با بيان 
اينکه بازرسان اين اتحاديه به صورت نامحسوس در فروشگاه ها 
حض��ور خواهن��د يافت، گفت: مردم مي توانند در صورت عدم درج 
قيمت بر روي کالاهاي آي.تي، ش��کايت هاي خود را به ش��ماره 
۴۱۰۱۵ اع��لام کنند.ب��ه گ��زارش ايرنا، با اس��تناد به ماده ۶ قانون 
تعزيرات حکومتي وماده ۱۵ قانون نظام صنفي، اطلاع رساني قيمت 
در واحد صنفي و از طريق نصب برچسب در محل عرضه، انجام 
مي ش��ود.وي گفت: مردم در صورت ش��کايت از هر واحد صنفي 
فعال در بخش کالاهاي آي.تي مي توانند شکايت خود را با شماره 
۴۱۰۱۵ در ميان گذاشته و مطمئن باشند در اسرع وقت رسيدگي 
مي شود.وي ادامه داد: درج قيمت بر روي کالاها يک الزام قانوني 
است که صاحبان کسب و کارها نمي توانند آن را رعايت نکنند و 

اگر تخلف کنند قانون با آنها برخورد خواهد کرد.

اصناف و کشاورزی

در ش��رايطي که حدود يک س��ال از لغو مصوبه 
افزاي��ش قيم��ت نان مي گ��ذرد، اين محصول 
همچنان با همان نرخ هاي افزايش يافته عرضه 
مي شود. در اين شرايط رئيس اتاق اصناف ايران 
معتقد است که بايد واقعيت قيمت نان را پذيرفت.
علي فاضلي رئيس اتاق اصناف ايران در اين رابطه 

به ايسنا گفت: سال گذشته با توجه به اين که تقريبا 
سه سال از ثابت ماندن قيمت نان مي گذشت و 
نانوايي ها بارها اعتراض شان را نسبت به افزايش 
نيافتن قيمت ها اعلام کردند بالاخره مصوبه اي 
براي افزايش قيمت اين محصول ابلاغ شد، اما 
پس از آن اين مصوبه لغو ش��د.وي افزود: ش��ايد 

بتوان پذيرفت که قيمت نان به دليل استراتژيک 
بودن اين محصول و کاهش فش��ار بر مردم در 
شرايط اقتصادي کنوني افزايش نيابد، اما تاوان 
اين گران نشدن را نبايد نانوايان و توليدکنندگاني 
دهند که خود با مشکلات عديده اي براي توليد 

نان مواجه هستند.

وزير جهادکشاورزي گفت: امسال با تمهيداتي که در 
پيش گرفتيم، خوشبختانه مشکل جدي در خصوص 
شيوع آنفلوانزاي فوق حاد پرندگان وجود ندارد.وي در 
گفت و گو با ايرنا گفت: ويروس آنفلوانزاي مرغي در 
داخل هست و ما نيز با اين موضوع دست و پنجه نرم 
مي کني��م. وي افزود: با اقدام هايي که انجام داديم، 

اکنون وضعيت ما نسبت به مدت مشابه پارسال خيلي 
بهتر است و اميدواريم که شرايط گذشته تکرار نشود. 
وزير جهاد کشاورزي همچنين درخصوص واردات 
گوش��ت ، گفت: به اندازه کافي گوش��ت وارد کشور 
مي شود و مشکلي در اين خصوص نداريم. حجتي 
افزود: با توجه به حجم مناسب واردات، پاسخ اينکه 

قيمت گوشت کاهش مي يابد يا نه را بايد از سيستم 
عرضه پيگيري کنيم. رييس س��ازمان دامپزشکي 
کشور روز گذشته، گفته بود که کشتي سردخانه دار 
حامل پنج هزار تن گوشت قرمز برزيل چهارشنبه 
اين هفته وارد مي ش��ود و در س��واحل جنوبي کشور 

پهلو مي گيرد.

تاوان گران نشدن نان را نباید نانوایان بدهند اصناف مشکل جدي در آنفلوانزاي پرندگان نداریم
www.tejaratonline.ir

راه اندازي يک هزار و صد فروشگاه در 5 سال صادرات کفش افزايش يافت
مير خسرو فخريان مدير عامل افق کوروش گفت: اين شرکت 
در کمتر از پنج سال از آغاز فعاليت خود موفق شد يک هزار و 
صد فروشگاه را در ۳۱ استان کشور و ۲۴۵ شهر راه اندازي کند 
و ضمن اشتغال زايي وسيع براي ۷ هزار نفر از جوانان سرزمين، 
به شرکتي نام آشنا و پيشرو و پيشتاز در صنعت خرده فروشي 
تبديل ش��ود و دانش قابل قبولي را در اين نوع از کس��ب و کار 
بدس��ت بياورد.وي افزود: افق کوروش موفق ش��د رتبه نخست 
توسعه شعب و ميزان فروش را در بين فروشگاه هاي زنجيره اي 
به خود اختصاص دهد و اميدواريم همچنان پيشتاز و پيشروي 
در اين صنعت باشيم.وي با بيان اينکه فروشگاه هاي زنجيره اي 
ويترين اقتصاد يک کش��ور هس��تند و رش��د و توسعه آنها يکي 

از نش��انه هاي توس��عه يافتگي به ش��مار مي رود، افزود: در حال 
حاضر دنيا به سمت گسترش فروش اينترنتي در حرکت است؛ 
بر همين اساس افق کوروش با راه اندازي فروشگاه اينترنتي با 
برند اکُالا نيز وارد بازار فروش اينترنتي شده است که پس از به 
بلوغ رسيدن اين فروشگاه در شهر تهران در ساير شهرستان ها 
نيز راه اندازي خواهد ش��د.وي همچنين اعلام کرد: مقدمات 
ورود شرکت افق کوروش به عنوان بزرگترين و پرفروش ترين 
فروش��گاه زنجيره اي کش��ور به بورس انجام و نهايي شده و به 
زودي و در ماه آينده اين ش��رکت براي س��هيم ش��دن عموم 
هموطن��ان در کس��ب و کاري مول��د و پرب��ازده به عنوان اولين 

شرکت در صنعت خرده فروشي وارد بورس مي شود. 

رس��ول ش��جري رئيس اتحاديه کفاشان دست دوز گفت: با وجود 
کمبود مواد اوليه و شرايط سخت توليد، صادرات کفش ايران افزايش 
يافته است.وي در گفت وگو با ايسنا، اظهار کرد: در ماه هاي اخير 
به دليل نوسانات نرخ ارز به ويژه دلار و برخي تصميمات در زمينه 
واردات کالا و م��واد اولي��ه، واردات و تهي��ه مواد اوليه توليد کفش با 
مش��کل مواجه ش��ده که اين موضوع بر ميزان توليد داخلي تأثير 
بسزايي داشته است.وي افزود: با سخت شدن شرايط دسترسي به 
مواد اوليه، قيمت اين مواد از ابتداي سال جاري با رشد ۲۰۰ درصدي 
روبرو شده است.وي تصريح کرد: به واسطه اشباع بازار از توليدات 
داخلي در ماه هاي گذشته، بازار آن چنان درگير شرايط سخت توليد 
نشده و تنها قيمت مصرف کننده نسبت به سال گذشته ۵۰ درصد 

رشد داشته است.شجري با بيان اين که نقدينگي از سطح بازار جمع 
و مواد اوليه و محصول به صورت منظم دادوستد نمي شود، گفت: 
پيش بيني مي ش��ود اگر مش��کلات واردات و تهيه مواد اوليه توليد 
کفش رفع نشود، بي ثباتي و مشکلات توليد به بازار فروش سرايت 
کند.وي تاکيد کرد: کارخانجات متعددي در زمينه توليد مواد اوليه 
کفش در کشور فعاليت مي کنند اما اين کارخانجات نياز به مواد اوليه 
و مکمل دارند که عموماً از بازارهاي ديگر همچون ايتاليا، ترکيه، 
چين و آلمان تأمين مي شود.وي درباره صادرات بيان کرد: در چند 
سال اخير بازارهاي صادراتي مناسبي براي کفش ايران ايجاد شد 
که با وجود مشکلات عديده در سال جاري، ميزان صادرات کفش 

افزايش يافته است.


